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  CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 12 aprilie 2018, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 

         La orele 14,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 30 de consilieri, absentând motivat doamna consilier 
judeţean Turturoiu Liliana Maria şi domnii consilieri judeţeni Bulf Cornel Cătălin, 
Dima Eduard, Miuţescu Gheorghe Adrian şi Postelnicescu Marius Dorel, deci 
şedinţa este statutară.  
          La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia Economică, dl 
Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu Sorin, director executiv 
Direcţia Strategii Sinteze Proiecte cu Finanţare Internaţională, dra Tache Andreea 
arhitect şef, Direcţia Amenajarea Teritoriului şi Urbanism,  dna Roxana Stoenescu, 
şef Serviciu Relaţii Internaţionale Cultură  Învăţământ, dna Rădulescu Eliza, şef 
Serviciu Resurse Umane, dl Ciocnitu Eduard, director Regia de Administrare a 
Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş R.A., dna Nicolau Alina, director 
Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş R.A., dl Sănduloiu Ion, director 
Serviciul Public Salvamont Argeş,dl Şovar Cătălin, şef Serviciu Monitorizare 
Lucrari Publice şi Guvernanţă Corporativă,  dl Popescu Cornel, manager al  
Muzeului Judeţean Argeş, dl Cotescu Florin Cristian, director interimar Direcţia 
Generală pentru Evidenţa Persoanelor Argeş, dna Gheorghe Florina, manager 
Spitalul de Pediatrie Piteşti,  dna Matei Iuliana, director adjunct Direcţia Generală de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Argeş, dl Sachelarie Octavian manager 
Biblioteca Judeţeană Argeş, dna Molfea Adriana, manager interimar Spitalul 
Judeţean de Urgenţă Piteşti, dl Funie Cristinel, director SC. JUD PAZĂ şi ORDINE 
ARGEŞ, dna Ciocănău Niculina, consilier Preşedinte, dna Ionescu Anci, consilier 
Preşedinte.  

     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor  participa la vot şi se vor  
abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii, 
următorii consilieri judeţeni:  



 2

 
Dl consilier judeţean Enache Valentin Viorel la punctul nr. 5 şi nr.7 de pe ordinea 
de zi - Hotărârea nr. 95 si Hotărârea nr. 97. 
Dl consilier judeţean Dumitrache Radu la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 96. 
Domnii consilieri Jinga Valerian şi Şerban Constantin au intrat în sala de şedinţe 
înainte de a se supune la vot punctul 20 de pe ordinea de zi.  
 
 
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Hristos a Înviat! La mulţi ani! Suntem în 
Săptămâna Luminată. Aţi luat la cunoştinţă de ordinea de zi a şedinţei ordinare de 
astăzi şi la punctul ,,Diverse” vă propunem a fi completată cu punctul 23.1 Proiect 

de hotărâre privind actualizarea şi completarea Hotărârii nr. 170/29.06.2017 

pentru aprobarea proiectului cu titlul „Conservarea şi Consolidarea Cetăţii 

Poenari Argeş. E aceeaşi chestiune procedurală pe care am făcut-o la fiecare 
proiect pe fonduri europene când în regim de urgenţă, în termen de 5 zile, atunci 
când ne notifică ADR-ul sau Ministerul Dezvoltării, trebuie să reactualizăm sursa 
financiară la zi prin participarea noastră. Şi este vorba de 1 leu şi ceva, ştiţi foarte 
bine că era vorba şi de 37 de bani, procedural, asta este obligaţie europeană de a 
aduce la zi aceste sume, ca să fim foarte clari. Dacă nu mai sunt şi alte puncte de 
vedere, vă supun cu acest amendament ordinea de zi. Cine este pentru? Mulţumesc. 
Se abţine cineva ? Este cineva împotrivă? Nu. 

 

 

- I  - 
 

Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 29 martie 2018.  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
           Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 
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- II – 
 
Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

încetarea mandatului de consilier județean al domnului Pîrvu Marius. - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

La punctul II este vorba de un amendament  deoarece domnia sa în 
calitate de consilier a fost membru  şi în consiliul de administraţie la Teatrul 
Davila. Şi atunci este firesc să-l eliberăm şi din această funcţie. 
Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 92. 

 
 

                                            - III – 
 
Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

validarea mandatului de consilier județean al doamnei Popa Cristina Elena.   - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 Domnule preşedinte, vă rugăm să procedaţi în consecinţă, să verificaţi 
legalitatea dosarului şi să ne comunicaţi ceea ce trebuie comunicat. Luăm o 
pauză de 2-3 minute. 

     S-a procedat la verificarea legalităţii dosarului. 

Mulţumesc colegilor care astăzi au fost şi la evenimentul de la complexul 
Florica, iată că este foarte important ceea ce ne leagă apropo de respectul pentru 
valorile locale, naţionale şi Doamne ajută să fim împreună la cât mai multe 
asemenea evenimente care fac cinste judeţului Argeş. Aveţi cuvântul domnule 
preşedinte de comisie. 

Dl consilier judeţean Clipici Marian – Mulţumesc mult domnule preşedinte. 
Raportul comisiei de validare a Consiliului Judeţean Argeş. Comisia constată că 
au fost respectate dispoziţiile legale şi că nu este situaţie de incompatibilitate 
fapt pentru care a hotărât să propună validarea doamnei consilier judeţean Popa 
Cristina Elena. Drept pentru care am încheiat prezentul proces verbal. Vă 
mulţumesc. 
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Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumim domnule preşedinte. 
Supun spre aprobare. Cine este pentru ? Mulţumesc. Dacă se abţine cineva? 
Dacă este cineva împotrivă? Nu. O rog pe doamna consilier să depună 
jurământul. 

Dna consilier judeţean Popa Cristina Elena – Eu, Popa Cristina Elena, consilier 
în cadrul Consiliului Judeţean Argeş, în conformitate cu prevederile art. 32, alin 
1, coroborat cu art. 90 alin 1 din Legea nr. 215/2001 a Administaţiei Publice 
Locale, republicată şi actualizată, depun în faţa consiliului următorul jurământ: 
Jur să respect Constituţia şi legile tării şi să fac cu bună credinţă tot ceea ce stă 
în puterile şi priceperea mea, pentru binele locuitorilor judeţului Argeş. Aşa să-
mi ajute Dumnezeu! 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 93. 
 

        
-   IV - 

 
Trecându-se la punctul  IV  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 8/06.07.2016 

privind aprobarea componenței nominale a comisiilor de specialitate ale 

Consiliului Județean Argeș.  - Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
      La comisia de specialitate s-a vacantat postul domnului Pîrvu, la Buget –
Finanţe, doamna de profesiei fiind economist, va merge, cu acceptul domniei 
sale evident şi cu votul nostru, în aceeaşi comisie. 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru?   
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 94. 

                    
-  V - 

 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea acordării de sprijin financiar prin Programul „PRO Social”.    - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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    Obiecţii, comentarii? 

 
Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 
cineva? Este cineva împotrivă?  

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 1 abţinere ( dl consilier judeţean 
Enache Valentin Viorel ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 95. 
 

                                                        -  VI - 

 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Spitalului de 

Pneumoftiziologie ”Sf. Andrei” Valea Iașului.   - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 1 abţinere ( dl consilier judeţean 
Dumitrache Radu ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 96. 
 
 
                                                        -  VII - 

 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

actualizarea statului de funcţii al Spitalului Orășenesc „Regele Carol I” Costești.   - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 1 abţinere ( dl consilier judeţean 
Enache Valentin Viorel ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 97. 
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                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Direcției Generale de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș.  - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 98. 
 

-  IX - 

 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

completarea inventarului bunurilor ce aparțin domeniului public al Județului Argeș. 
- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 99. 
 
 

-  X - 
 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea 
în administrare Consiliului Local al Comunei Călinești a DJ 704C Radu Negru – 

Vrănești – Udeni – Cătanele (DJ 702G), aflat în domeniul public al județului Argeș. 
- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Vă reamintesc că trebuie să avem două treimi. Este solicitarea 
consiliului local al comunei Călineşti şi eu cred că este normal să fim de 
acord ca principiu cu hotărârea consiliului local. 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
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           S-a adoptat Hotărârea nr. 100. 
 

 

 

-  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea 
în administrare Consiliului Local al Comunei Mărăcineni a terenului aferent zonei 
de protecție a DJ 703K și a terenului aferent zonei de protecție a DJ 740, aflat în 

proximitatea Școlii Argeșelu, comuna Mărăcineni.-  Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

     Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

     Proiectul de hotărâre a fost aprobat  în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 101. 
 

-  XII – 

 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
revocarea dreptului de administrare acordat Regiei Autonome Județene de Drumuri 

Argeș R.A asupra imobilelor districte situate în localitățile Bogați, Slobozia, 

Costești, Câmpulung și Curtea de Argeș. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 102. 
 

 
-  XIII - 

 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea proiectului cu titlul „Extindere și dotare spații Urgență și amenajări 
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incintă Spital Județean de Urgență Pitești”, a Studiului de Fezabilitate Mixt şi a 
cheltuielilor legate de proiect.     - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare.  Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 
  Legat de Spitalul Judeţean de Urgenţă Piteşti, sper că sunteţi de acord ca şi 

în numele dumneavoastră să mulţumim echipei mixte, colegilor noştri medici, 
care astăzi au făcut în premieră naţională o operaţie de excepţie, iată că se poate 
şi în afara centrelor universitare atunci când ai dotarea cu aparatură şi cadre 
pregatite bine profesional. Sper să fie un mesaj ferm,  concret pentru argeşeni şi 
musceleni  şi nu numai, că se poate şi în Argeş, ceea ce se poate de multă vreme 
în centrele universitare.  

    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 103. 

 
-  XIV - 

 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea proiectului cu titlul „Extindere, modernizare și dotare spații Urgență 

Spitalul de Pediatrie Pitești”, a Studiului de Fezabilitate Mixt şi a cheltuielilor legate 
de proiect.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 104. 
 

                                                        -  XV - 
 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr.122/27.04.2017 

privind aprobarea cuantumului taxelor și tarifelor locale ce se vor aplica începând cu 
anul fiscal 2018.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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Am încercat să le reactualizăm, aşa cum ştiţi din comisii. Am introdus 
şi anumite lucruri care erau legale dar care nu existau până în acest moment 
şi vi le supunem spre actualizare şi spre aprobare.  

          Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 105. 
 

 
                                                        -  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea cuantumului taxelor și tarifelor locale ce se vor aplica începând cu anul 
fiscal 2019. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Din partea comisiei K4 avem o propunere, care a formulat 

amendamentul în sensul modificării anexei 4 - taxe pentru Teatrul Al. Davila 
şi anexa 13 - taxe Muzeul Goleşti. Comisia K4, aşa cum s-a discutat în cele 
două comisii, a propus şi vi-l supun spre aprobare cu aceste două 
amendamente.  

          Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 106. 
 
 

                                                        -  XVII – 

 

Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea tarifelor practicate de Regia Autonomă Județeană de Drumuri Argeș R.A. 

în relația cu Consiliul Județean Argeș pentru lucrările de investiții finanțate din 

bugetul de venituri și cheltuieli al județului Argeș, pentru anul 2018. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
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        Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 107. 

 
 
 

-  XVIII - 
 

Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Regiei Autonome Județene de 

Drumuri Argeș R.A., pe anul 2018.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu,vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 108. 
 

-  XIX - 

 

Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea situațiilor financiare ale S.C. JUD PAZĂ ȘI ORDINE AG S.R.L. pe anul 
2017. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus:       

          Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 109. 
 

-  XX - 
 

Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

încetarea suspendării domnului Badea Viorel Marian din funcția publică de 

conducere de Director Executiv al Direcției Generale de Evidență a Persoanelor 

Argeș.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 
  Înainte de a vi-l supune la vot, stimaţi colegi, vă reamintesc că de anul 

trecut funcţionează Legea 140 care conferă separarea apelor atât de mult 
aşteptată de noi cei care am lucrat în administraţie şi de alţii care au lucrat în 



 11

administraţie. Este vorba de separarea apelor între oportunităţi şi păstrarea 
legalităţii. Eu vă reamintesc pentru cei care aţi uitat sau cei care nu cunosc 
legislaţia în vigoare, noi aici în plenul consiliului judeţean votăm oportunitatea, 
odată votată, legalitatea hotărârii este apanajul exclusiv al aparatului tehnic, 
funcţionarilor publici care sunt plătiţi să găsească formula legală privind 
legalitatea la oportunitatea noastră  de a vota. Ca să nu mai fie niciun dubiu 
pentru că am auzit că sunt anumite comentarii, domne dacă votez ceva ca 
principiu, sunt bun de plată tot ca principiu faptic, nu este aşa. Noi votăm 
conform legii de anul trecut oportunităţile, de legalitate răspunde aparatul tehnic. 
Întrebări? Obiecţii? Procedura de votare este vot secret. 

Dl consilier judeţean Nae Eugen – Domnule Preşedinte, grupul PNL nu participă 
la vot. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Dar rămaneţi în sală. 

Dl consilier judeţean Nae Eugen – Suntem în sală. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Cu mare drag. 

Dl consilier  judeţean Tudor Mihail – Vreau să vă prezint şi eu o argumentaţie 
din partea grupului PAM. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă supăraţi dacă vă dau cuvântul că totuşi 
sunt preşedinte. 

Dl consilier  judeţean Tudor Mihail – Vă rog să-mi daţi cuvântul. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumesc. Aveţi cuvântul. 

Dl consilier  judeţean Tudor Mihail – Vă mulţumesc, domnule Preşedinte. Ştiu 
că următorul termen al procesului este pe 23 aprilie. Cred că ar fi trebuit să nu ne 
grăbim cu această şedinţă, să fie la termenul obişnuit, la sfârşitul lunii, să lăsăm 
să vedem dacă instanţa dădea o sentinţă pro sau contra acestei suspendări. 
Acesta este unul din motive. O să vă prezentăm şi la celelalte puncte 
argumentaţiile noastre. Vă mulţumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Şi eu vă mulţumesc. Vă rugăm să 
procedaţi în consecinţă la distribuirea buletinelor de vot. 
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Dl Secretar Judeţ Voica Ionel  – Procedura este pe buletine de vot. Întrebarea 
care este pe buletinul de vot: sunteţi de acord cu încetarea suspendării raportului 
de serviciu al domnului Badea Viorel Marian, director executiv al Direcţiei 
Generale pentru Evidenţa Persoanelor Argeş începând cu data de 13.04.2018 ? 
Buletinul de vot este cu ,,da” sau ,,nu”. Vă rugăm să încercuiţi opţiunea 
dumneavoastră. Cei care sunt pentru, cei care sunt împotrivă. Votul se va 
desfăşura în ordine alfabetică a numelor consilierilor judeţeni. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumim. Vă rog citiţi numele 
consilierilor care participă la vot. 

  S-a procedat la votul secret. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule secretar aveţi cuvântul. 

Dl Secretar Judeţ Voica Ionel – Numărul de voturi 22, valabil exprimate 22, 
numar de voturi cu menţiunea ,,da” - 22.  

      S-a adoptat Hotărârea nr. 110. 
 
 

-  XXI- 
 

Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
sancționarea disciplinară a domnului Badea Viorel Marian, Director Executiv al 

Direcției Generale de Evidență a Persoanelor Argeș, prin diminuarea drepturilor 
salariale cu 20% pe o perioada de 3luni. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

            Aceeaşi procedură. Partea liberală nu participă, nu ? 
 

Dl consilier judeţean Nae Eugen – Asta urma să vă anunţăm domnule 
Preşedinte. Atât timp cât nu am participat la punctul 20, nu participăm nici la 
punctul 21. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Am înţeles şi vă mulţumesc. 

Dl consilier judeţean Nae Eugen – Mulţumim frumos. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog domnule secretar. 
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Dl Secretar Judeţ Voica Ionel – Sunteţi de acord cu sancţionarea disciplinară a 
domnului Badea Viorel Marian, director executiv al Direcţiei Generele pentru 
Evidenţa Persoanelor Argeş prin diminuarea drepturilor salariale cu 20% pe o 
perioadă de 3 luni, începând cu data de 13.04.2018 ? Opţiunea ,,da” şi opţiunea 
,,nu”. Se bifează opţiunea dorită, în ordinea anterioară. 

   S-a procedat la votul secret. 

Dl Secretar Judeţ Voica Ionel   - Rezultatul votului. Număr de voturi  22. Valabil 
exprimate 22. Cu optiunea ,,da” -  22. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumim. 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 111. 
 

 

-  XXII - 
 

Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
sancționarea disciplinară a domnului Badea Viorel Marian, Director Executiv al 

Direcției Generale de Evidență a Persoanelor Argeș, prin destituirea din funcția 
publică de conducere. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

    Vă rog , aceeasi procedură. Îi mai întreb pe domnii liberali, v-aţi răzgândit? 

Dl consilier judeţean Nae Eugen – Domnule Preşedinte, am constat în comisie 
că la acest punct nu există avizul de la Inspectoratul Naţional pentru Evidenţa 
Persoanelor, nu aveţi avizul de eliberare din funcţie. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule secretar aveţi cuvântul. 

Dl Secretar Judeţ Voica Ionel – Nu este o eliberare din funcţie, este o destituire 
din funcţie ca urmare a unei cercetări administrative aşa cum am explicat în 
cadrul comisiilor de specialitate. Diferenţa dintre eliberarea din funcţie şi 
destituirea este că destituirea este ca urmare a aplicarii unei sancţiuni 
disciplinare. Eliberarea nu se referă la aplicarea unei sancţiuni. 
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Dl consilier judeţean Nae Eugen – Domnule secretar, vă rog să citiţi articolul nr. 
9 din metodologia aprobată prin HG din 2014, care spune în felul urmator: la 
numire şi la eliberarea din funcţie… 

Dl Secretar Judeţ Voica Ionel – Asta vă explicam. 

Dl consilier judeţean Nae Eugen - Şi la destituire este acelaşi lucru. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu confundaţi eliberarea cu destituirea. 
Vă mulţumesc. Nu mi-aţi răspuns la întrebare: participaţi la vot sau nu? 

Dl consilier judeţean Nae Eugen – Nu participăm domnule Preşedinte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Mulţumim. 

Dl Secretar Judeţ Voica Ionel -Sunteţi de acord cu sancţionarea disciplinară a 
domnului Badea Viorel Marian, director executiv al Direcţiei Generale pentru 
Evidenţa Persoanelor Argeş prin destituirea din funcţia publică de conducere 
începând cu data de 23.04.2018.  Opţiune ,,da”, opţiune ,,nu”, se încercuieşte o 
opţiune. 

     S-a procedat la votul secret. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - A fost votat şi acest proiect. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 112. 
 
 

-  XXIII - 
 

Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi - Diverse 
 

-  XXIII – I -  
 

Trecându-se la punctul XXIII-I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea şi completarea Hotărârii nr. 170/29.06.2017 pentru aprobarea 
proiectului cu titlul „Conservarea şi Consolidarea Cetăţii Poenari Argeş”. Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
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Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 113. 
 

  Doamnelor, domnisoarelor şi domnilor o dupa-amiază plăcută.  Vă mulţumesc. 

    Şedinta s-a încheiat la ora 15.00. 
 
 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

 

                                                                           SECRETAR JUDEŢ,  

                                                                                       

                                                                          Ionel VOICA 

 

  CONSILIERI : 

 
                               Eftene Diana  ___________________ 
                               Jinga Valerian___________________  
                               Iacşa  Aurel  ____________________  
                               Bulf Cornel Cătălin ______________ 


